
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 

Hallituksen kokous 9/2015 

Aika: 4.3.2015, 14.15 

Paikka: TUAS-talo, 1142 

Paikalla: Aleksi Pyykkönen, Helinä Hakala, Reetta Arokoski, Meri Terho, Jooel Friman, Lauri Lavanti, 

Julia Isotalo, Aarne Leinonen, Mira Lindroos, Antti Tolppanen, Johannes Vainio, Antti Nupponen 

(saapui klo 14.34) 

Puheenjohtaja: Aleksi Pyykkönen 

Sihteeri: Helinä Hakala 

 

1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous ajassa 14.30. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Reetta Arokoski ja Meri Terho. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys. 

 

5. Ilmoitusasiat 

McKinseyltä tuli postia. Lisäksi postissa tuli Fortune-lehti, sekä ilmoitus Fortunen tilaamisen 

jatkamisesta. 

 

Antti Nupponen saapui 14.34. 

 

Reaktorin sopimus on allekirjoitettu. Sponssaus tulee haalareihin, wappusitseille ja Infoähkyn 

kokkareille. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

 

Saaja Summa Perustelu Päätös 

Lauri Lavanti 67,50 e Kuumahionnasta puolet ja Hyväksyttiin 



Muistinnollauksesta ¼  

Fyysikkokilta 29,80 e SCIn KV-opiskelijoiden 
vastaanoton ruokakulut 

Hyväksyttiin 

 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

Jooel: Sai työjuttunsa sumplittua, ei lopetakaan vaan jatkaa. Muutenkin kuuluu hyvää. 

Antti N.: Eipä ihmeitä, muuttoproggis päällä Otarantaan. 

Lauri: Predators voitti pelin! 

Helinä: Ihan kivasti, perus hektistä. 

Aleksi: Varvas kipeänä ja kepit sen takia, muuten letkeä meininki. 

Reetta: Tilasi tänään käyntikortit itselleen. 

Meri: Ollut kipeänä, mutta pitää silti tehdä asioita. Ähkytiloja on käyty katsomassa. 

Julia: Hyvää kuuluu, unirytmi vähän sekaisin. Ensi viikolla ehkä ehtii tekemään koulujuttujakin 

kun tulee sitsitauko. 

Aarne: Eilen oli KÄY:n vuosikokous, annettiin vastuuvapaus vanhalle hallitukselle. 

Mira: Kuuluu hyvää, sai nukuttua univelkoja pois. 

Antti T.: Hyvää kuuluu, tuli kokoukseen kiinnostuneena kansalaisena. Sai töitä. 

Johannes: On ollut viikon kuumeessa. 

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

1. Budjetti 

Tällä hetkellä budjetti on plussalla 210 e. 

 

Alumnisuhdevastaavan tapahtumien budjetti puuttuu kokonaan, sillä se ei koskaan 

päätynyt rahastonhoitajalle asti. Tällä hetkellä loppusyksyn alumnitapahtumaan on 

budjetoitu 150 euroa. Lisättiin 200 euroa alumnitapahtumien budjettiin. Budjetti 

plussalla 10 e. 

 

Antti N. poistui ajassa 14.48. 

 

Yrityssuhdevastaava on kasvattanut haalarisponssia 1000 eurolla. Budjetti plussalla 

1010 e. 

 

Antti N. palasi ajassa 14.50. 

 



Kasvatettiin muun muassa hupiministerin, fuksitoiminnan, yrityssuhdetoiminnan, IE:n ja 

vuosijuhlan menoja. Budjetti on plussalla 10 e. 

 

Hyväksyttiin esitys budjetista. 

 

Antti Tolppanen poistui ajassa 15.36. 

 

2. AYY:n avustukset 

Maaliskuu aikaa hakea avustuksia. 

 

3. TEK 

PT:llä, SIK:illä ja AK:lla ollaan myös miettimässä muodollista eroamista TEKistä. 

 

4. Edellisen hallituksen vastuuvapaus 

Edellinen mediavastaava ei ole tyhjentänyt kesällä Ilmomasiinan tietoja, vaikka niin 

lukee testamentissa. Johannes hoitaa asian. 

 

5. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Liikuntavastaavat, Hupiministeri) 

Curling-kokeilu meni hyvin, myös Hupiministerillä menee kivasti. 

 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

SCIn vuosikatsaus oli eilen. Tilaisuus oli lyhyt. Maaliskuun aikana otetaan 

Opintovastaavien kanssa kantaa mm. opetuksen kehittämiseen. 

 

Vuosikokous pyritään järjestämään maaliskuun aikana. 

 

9. Ulkosuhteet 

1. Metrocrawl 2015 

Metrocrawl järjestetään 1.4. 

 

2. Kaljakroketti 

Kaljakroketista on juteltu Hupiministerin kanssa. Järjestetään kaljakrokettiworkshop, 

jossa pohditaan, miten lajista saataisiin miellyttävämpi tuomaroitava. Kaljakroketti 

järjestetään pe 24.4. 

 

Hallituksen jäsenten toivotaan osallistuvan kaljakroketin tuomarointiin. 

 



3. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, OTMK, SCI-vastaava) 

Ensi viikolla järjestetään palaveri, jossa päätetään juhlapaikoista tarkemmin. 

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

10. Tiedotusasiat 

1. Jäsenrekisteri 

Muiden kiltojen sihteerien kanssa on alustavasti juteltu tilaisuudesta, jossa jaetaan 

hyviksi koettuja tapoja ja tietoa muun muassa jäsenrekisterien suhteen. 

 

2. Ilmomasiinan säästettävät tiedot: speksit sidosryhmiltä 

Mediavastaava alkaa viemään asiaa ATK-partion kanssa eteenpäin. 

 

Päätettiin, että jokainen asianomainen ilmoittaa Johannekselle ensi kokoukseen 

mennessä, mitä tietoja haluaa Ilmomasiinasta talteen. 

 

3. Vanhojen palvelujen siivous serveriltä 

Serveriltä löytyy muun muassa Athenen wiki ja yrityssuhdetietokanta. Kumpikaan ei ole 

enää käytössä. Poistetaan vanhat palvelut sen jäl 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Kukan toimittajat, Kukan taittajat, ATK-partio, 

Ulottuvuusvastaava, Historioitsija) 

Kukka on painossa, toivottavasti tulee perjantaina ulos. Seuraavaa Kukkaa aletaan 

ideoimaan lähiviikkoina. ATK-partio hommailee aktiivisesti. Historioistijalle kuuluu 

samaa vanhaa. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Johannes hoitaa Otax-ylläpitäjäilmoituksen tekemisen. 

 

 

 

11. Opintoasiat 

1. DI-ohjelman opintosuunnitelma 

Käydään tarkemmin läpi myöhemmissä kokouksissa. 

 



2. Varjo-opetus 

- 

 

3. Infon professuuri 

Risto Sarvas esitteli uutta professuuria presentaatiossaan. Professuuri on saanut 

positiivista palautetta. Rahoituksesta keskustellaan. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Abivastaava, Alumnisuhdevastaavat, Hallopedit) 

- 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

12. Yrityssuhteet 

1. Allekirjoitetut sopimukset 

Reaktorin sopimus on allekirjoitettu ja Solitan sopimus on lähdössä eteenpäin. 

 

2. Haalarit sponsoroinnit 

- 

 

3. Toimareiden kuulumiset (Excumestari, Marathoonari, TEK-kiltayhdyshenkilö) 

Kevään excut alkavat olla täynnä. Marathonia aletaan myös suunnittelemaan. 

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Kaikki etenee, ensi kuun loppuun mennessä kaikki yhteistyöyritykset on käyty läpi. 

 

Aarne Leinonen keskustelee excumestarin kanssa BMI-excujen päivämääristä. 

 

 

 

 

13. Tapahtumat 

1. Väärinymmärretyt 

Väärinymmärretyt meni hyvin. 

 



2. Kaverisitsit 

Kaverisitsit on perjantaina, plassi on tekeillä. Tulee isot sitsit, 180 henkeä. 

 

3. Kämppäkarkelot 20.3. 

Kämppäkarkeloiden Facebook-tapahtuma on tullut. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Pikku-IE,Lukkarit,Valokuvaajat) 

Team-IE:n sähköpostilista on otettu käyttöön. Pari nimeä puuttuu listalta, Helinä lisää 

ne. 

 

Toimareille kuuluu yleisesti hyvää. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

IE oli lauantaina Kemistikillan vuosijuhlien jatkoilla töissä. 

 

14. Phuksiasiat 

1. Club X 

Teeman julkistus on perjantaina. Järkkäily menee mukavasti ja budjetti on riittävä. 

 

Päätettiin, että fuksit saavat suunnilleen saman verran rahaa käyttöönsä Club X:n 

kaatoon bileiden jälkeen kuin viime vuoden fuksit. 

 

2. Phuksijäynä 

Fuksit on jaettu ryhmiin. Uuden kipparit suunnittelevat ohjelmaa loppuun. 

 

3. Kipparinvartit 

Kipparinvartit tulossa myös keväälle. 

 

4. ISOt 

ISOt ja phabuISOt on valittu. 

 

5. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, ISOt, WappuWowwowwow) 

Hyvä meininki kaikilla. WappuWowwowwow oli varjoassaroimassa VJP:n harkoissa, oli 

kivaa. 

 



6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

15. KV-asiat 

1. KV-ISOt 

Kuusi KV-ISOhakemusta on vastaanotettu. Lauri lähtee harrastamaan markkinointia 

kasvotusten, jotta KV-ISOja saataisiin runsaammin. Nyt ilmoittautuneet KV-ISOt 

vaikuttavat innokkailta, eli asia on kuitenkin hoidossa. 

 

2. Mitä muuta tuli tehtyä? 

KV-ISOt saavat hakea matkakorvauksia KV-toimintaan liittyen koululta milloin vain 

vuoden 2015 aikana. 

 

16. Muu toiminta 

1. Vuosijuhlaedustukset 

Ehdotettiin, että kilta tarjoaa Tampereen kiltojen vuosijuhliin yhden kokonaisen paikan. 

 

Ehdotus hyväksyttiin. 

 

2. Hallitushärpäke 

Reetta jatkaa asian selvittelyä. 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

- 

 

18. Seuraava kokous 

Pidetään seuraava kokous vakiokokousajalla to 12.3. klo 16.15. 

 

19. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous ajassa 16.24. 


